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Kolegij: Pomorsko i općeprometno pravo 

Oblik nastave: predavanja 

Ak. god. 2011/12 – ljetni semestar (bolonjski program) 

Održana satnica: 4 x 6 h x 2 turnusa 

Nastavnik: prof. dr. sc. Nikoleta Radionov 
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1. Na koliko ste predavanja prof. Radionov prisustvovali: 

 

 

A. 1 (4 glasa)       

B. 2 (1 glas) 

C. 3 (6 glasova) 

D. 4 (5 glasova) 

E. Više od 4 (38 glasova) 

 

Neodgovorenih 27 anketa 

 



 

2. Zašto ste odlučili prisustvovati predavanjima iz ovog kolegija? 

 

 

A. Zanimalo me područje (7 glasova) 

B. Čuo/la sam od starijih kolega/ica da su kvalitetna (8 glasova) 

C. Da lakše proĎem ispit putem kolokvija (26 glasova) 

D. Da lakše pratim seminar/vježbe iz ovog kolokvija (12 glasova) 

E. Nešto drugo : (0 glasova) 

 

        Neodgovorenih 27 anketa 

 

 
 

   



 

3. Izbor tema na predavanju je: 

 

  

A. Koristan i sistematičan u odnosu na ispitno gradivo (52 glasa) 

B. Zanimljiv, ali nesistematičan (1 glas) 

C. Nije niti koristan niti zanimljiv, treba ga mijenjati (0 glasova) 

 

Neodgovorenih 27 anketa 
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Komentari: 

 

- Pohvala katedri. Da se na PFZG sve katedre trude upola koliko ova katedra, 

mislim da bi studiranje bilo lakše, a naše znanje veće. 

- Smatram da bi se na predavanjima prije prvog kolokvija trebala obraditi i 

sistemska jedinica – željeznice. Izuzev toga, predavanja su jako zanimljiva i 

korisna. 

- Izuzetno  kvalitetna predavanja, prate temu, bez većih nepotrebnih digresija. 

- Osim sadržine koja se odnosi na meritum materije, sviĎa mi se i što učimo kroz 

širu perspektivu, a pritom mislim ne samo konvencije već i o brodovima i 

pomorskim pojmovima. 

- Predaju se najvažnijie stvari iz gradiva, predavanja su interaktivna. Profesorica 

lako zainteresira studente za gradivo, uvijek uz gradivo ima neku zanimljivu priču 

ili anegdotu. Oduševljena sam, a na ovakvu profesoricu i katedru još nisam naišla 

na ovom fakultetu. 

- Izbor tema je odličan jer u mnogome dotiče ispitno gradivo i olakšava učenje. Jako 

je sistematičan, prezentacije su izvrsno sistematizirane. 

- Ugodna atmosfera, korisni podaci spomenuti na predavanju.  

 

 

 



 

4. Priprema predavanja prof. Radionov je: 

 

 

A. Odlična (41 glas) 

B. Zadovoljavajuća (12 glasova) 

C. Ponekad nepripremljena (0 glasova) 

D. Često nepripremljena (0 glasova) 

 

Neodgovorenih 27 anketa     

 

  

 

 

 

Komentari : 

 

- Prof. Radionov je super. 

- Prof. Nikoleta odlično priprema predavanja, rekla nam je da unaprijed unaprijed 

isprintamo prezentacije koje je prethodno stavila na web stranicu, što je izvrsno jer 

možemo puno bolje pratiti predavanja. 

- Odabir tema, uvijek istakne najbitnije, pristojna je prema studentima i uvijek ima 

zanimljive priče vezane uz gradivo. 

- Najbolja predavanja do sad na fakultetu. 

- Prof. Radionov nam je kroz predavanja olakšala učenje ovog predmeta, te ga 

učinila zanimljivim. Gradivo bi vjerojatno bilo prilično teško i pomalo 

nezanimljivo da nema predavanja koja su dinamična.  

 

 

 

 

5. Kvaliteta izlaganja prof. Radionov je: 



 

 

A. Vrlo visoka (49 glasova) 

B. Prosječna (3 glasa) 

C. Zadovoljavajuća (1 glas) 

D. Loša (0 glasova) 

 

               Neodgovorenih 27 anketa 

 

 
                        

 

 

 

                       

Komentari: 

 

- Čista petica. Nadam se tomu i kod prof. Marina. 

- Profesorica je jako inteligentna i duhovita osoba. Interesantno područje učini još 

interesantnijim. 

- Odlične power point prezentacije. 

- Profesorica je stvarno vrhunski predavač, nikakve zamjerke. 

- Jako zanimljivo i poučno, kako za sami ispit tako i za opću kulturu studenata. 

- Smanjio bih broj i opseg digresija, studente propitivao o mišljenjima više, a manje 

o informacijama, znanju. 

- Jako sam zadovoljna s prof. Radionov. Izlaže kvalitetno i zanimljivo. Najviše mi 

se sviĎa što se vidi da voli ovaj predmet i da ne predaje bez ikakve volje i 

ambicija. Vrlo je dinamičan i zabavan predavač, budi u nama zanimanje za 

materiju. Koristi jako puno primjera iz stvarnog života i prakse, što nam olakšava 

shvaćanje gradiva. Jedna od tri najbolje profesorice u mom dosadašnjem 

studiranju. 

  

 



 

 

 

6. Navedite, po Vašem mišljenju, eventualne nedostatke predavanja prof. 

Radionov! 

 

 

- Nedostataka nema, rijetke su katedre koje se trude studentima približiti gradivo 

poput ove katedre. 

- Brzina predavanja. 

- Ponekad ode previše u širinu. 

- Nema nedostataka. 

- Jedini nedostatak koji bih navela je taj što nismo prošli svo gradivo koje je 

uključeno u prvi kolokvij, no razumljivo je zbog nedostatka vremena. 

- To što na predavanju nismo obradili odreĎena područja koja su takoĎer dio ispitne 

materije : željeznice, unutarnja plovidba. 

- Previše detalja o stvarima koja nisu jako bitna čime se gubi dragocjeno vrijeme 

potrebno za objašnjavanje ostalog gradiva. 

- Ponekad se na nekim mjestima previše zadržavamo, možda nepotrebno. Previše 

govori na engleskom, što mislim da nije primjereno za obrazovnu ustanovu 

ovakvog ranga (npr. nice, great, fine). 

- Za nedostatke nije kriva prof. Radionov, bilo bi dobro da ima vremena za veći broj 

predavanja kako bi se pokrio veći dio gradiva. 

- Mislim da bi bilo korisno izbjegavati engleski jezik u predavanjima. Pogotovo 

kada se ne radi o izrazima bilo kako povezanim s gradivom (well, how much, nice, 

great). 

- Osobno, više mi odgovara sistem predavanja 1x tjedno (podjela u turnuse) iako se 

to ne odnosi samo na prof. Radionov. 

- Eventualni nedostatci bili bi nepredavanje dijela gradiva koji se nalazi u kolokviju 

zbog manjka vremena, te smanjena naglašenost dijelova koji će u kolokviju i na 

ispitu biti u većem dijelu kao najvažniji, izgleda da je sve izuzetno bitno i bilo bi 

super kada bi prof. dala smjernice na čemu se treba najviše zadržati. 

- Nema nedostataka. 

- Zbilja ih nema, osim prof. Kurtovića, meni osobno najbolji predavač. 

- Nema nedostataka. 

- Trenutno ih nemam, možda nakon kolokvija ih bude. 

 

 

 

7. Navedite, po Vašem mišljenju, eventualne prednosti predavanja prof. Radionov! 

 

 

- Gradivo prati primjerima, pristupačna studentima, ponovi ukoliko studenti ne 

razumiju. 

- Kao što rekoh, svaka čast na trudu, izradi prezentacija i dobrom raspoloženju 

profesorice. 

- Pristupačna je. Komunikativna i ima jako kvalitetan odnos prema studentima. 

- Izvrsno prenosi svoje znanje studentima. Prof. Radionov je uspjela suhoparno i 

dosadno gradivo prezentirati na najbolji mogući način, te je time potakla na rad i 

učenje s razumijevanjem. 



- Vrlo uspješno približava materiju studentima putem primjera iz svakodnevnog 

života, objašnjava komplicirane stvari na jednostavan i zanimljiv način. 

- Davanje primjera uz tumačenje gradiva, što olakšava razumijevanje. 

- Profesorica Radionov jako dobro objašnjava odreĎenu tematiku koja je malo 

nejasno napisana u knjizi. 

- Za razliku od većine profesora, prof. Radionov je uspjela približiti gradivo 

studentima, učiniti predmet zanimljivim i to daje poticaj našem učenju. Posebno su 

mi zanimljivi slučajevim iz prakse i davanje svakodnevnih primjera. 

- Za razliku od ostalih predmeta koje sam slušala, ova predavanja su mi korisna 

upravo zbog primjera koje prof. Radionov s nama prolazi i interaktivne 

komunikacije sa studentima. 

- Pomoć u svladavanju gradiva, prof. se drži ispitne literature, nema puno 

nepotrebnih digresija. 

- Odličan predavač koji zna postići interakciju sa studentima na visokoj razini. Na 

vrlo kvalitetan način potiče raspravu o temi predavanja. 

- Približi nam materiju dobrim primjerima i zainteresira za gradivo. Osobno mislila 

sam da će mi ovo biti najteži ispit na 4 godini, jer sam pretpostavila da me ne 

zanima. Prof. me toliko zainteresirala da razmišljam usmjeriti se na POP. 

- U svakom slučaju je prednost to što se prisustovanje predavanju isplati u odnosu 

na svladavanje materije. Osim toga, kolokvij na 4 godini prava, kojime se doistai 

rješava dio ispita je rijetkost u kategoriji mane s neba. 

- Profesorica objašnjava gradivo na način koji olakšava shvaćanje gradiva. Vjerujem 

da mi gradivo ne bi bilo ni upola jasno kao sada, da nisam išao na predavanja. 

- Prednosti su sistematičnost, zanimljiva predavanja, primjeri vezani za predavanje, 

prof. predaje na način da je sve životno i vrlo primjenjivo i shvatjlivo. Predavanja 

olakšavaju gradivo za učenje. 

- Profesorica jako lijepo, izražajno, zanimljivo i sistematično izlaže gradivo. Ima 

dobar smisao za humor. Čini mi se i kao jako dobar ispitivač. 

- Profesorica je up to date i stručnjak u svome području. Zanimljiva su joj izlaganja i 

drži nas zainteresiranima. Teoriju potkrepljuje primjerima iz prakse. 

- Energična su, sistematična i zanimljiva. 

- Sve je već rečeno. Dobar dabir tema, sažeto, bitno, zanimljivo. Iskoristila je 

vrijeme na najbojli mogući način. 

- Najveće prednosti već sam napisala – to što nosimo isprintane perzentacije i na taj 

način pratimo što prof. govori a ne prepisujemo sa slajdova, korisni zanimljivi 

primjeri iz života, detaljno obraĎivanje gradiva, jako dobro objašnjavanje težih 

dijelova gradiva, vedrina profesorice.  

- Mogućnost sudjelovanja studenata i davanja mišljenja, opuštena atmosfera. 

- Zanimljiva, ne spava mi se na predavanju, detaljna, odlična komunikacija sa 

studentima. 

- Prednost ovog predavanja je što su predavanja jako zanimljiva, lako ih je pratiti, te 

je uvelike olakšano učenje, jer je sve bitno objašnjeno do u detalje. 

- Prednosti su te što su mi pomogla da razumijem gradivo i olakšala mi učenje. 

- Veoma su slikovita predavanja, veoma je susretljiva i traži sudjelovanje studenata 

što je na ovom faksu čudo. 

- Prof. Radionov se trudi da nam na što jednostavniji i nam prihvatljiv način objasni 

nama neshvatjlive i komplicirane pojmove. 

- Predavanja su jako korisna jer se obradi sve bitno gradivo vezano za ispit i bilješke 

vrlo lako se koriste kao priprema za ispit. 



- Predavanja su vrlo korisna jer je lakše razumjeti gradivo a samim time i položiti 

ispit. 

- Bolji uvid u gradivo i razjašnjenje nejasnoća. 

- Sve je ok. 

- Predavanje je zanimljivo jer pfor. objašnjava neke stvari koje dosad nisam znala, a 

stvari su opće kulture i jer na vrlo jednostavan i laički način objašnjava neke 

nejasnoće iz knjige. 

- Upotpunjavane gradiva korisnim primjerima te nastojanje da se suhoparno gradivo 

iz knjige približi studentima na krajnje zanimljiv i interaktivan način. 

- Sistematično, sažeto – koncentrirano na bitno. 

- Pristupačnost, kvalitetno izlaganje. 

- Sistematičnost, zanimljivo izlaganje, primjeri iz stvarnog života. 

- Vrlo zanimljivo, napokon neke slike, a ne samo tekst. Oslanja se na primjere iz 

stvarnog života. 

- Objašnjenja primjerima. 

- Sistematična i pristupačna. 

- Dobro iskorišteno vrijeme, detaljno objašnjavanje, davanje primjera. 

- Prednost perdavanja je lakše shvaćanje materije o prometu i pravnim pravilima. 

- Vrlo sistematično predavanje, profesorica vrlo opširno objašnjava gradivo, 

pogotovo dijelove gradiva koji su teži, stvarno se trudi i razumije studente. 

- Predavanja su zanimljiva, poučna, pomažu u svladavanju gradiva. 

 

 

 

8. Navedite Vaše prijedloge eventualnih izmjena/poboljšanja u predavanjima prof. 

Radionov! 

 

 

- Nema ih. 

- Možda da malo više proširi temu predavanja učestalim pitanjima na ispitima inače 

je sve drugo dobro. 

- Super bi bilo da imamo malo više vremena za konkretne slučajeve. 

- Nemam ih, dobro mi je ovako kako je. 

- Prijedlog: smjernice što je najvažnije na što trebamo osvrnuti pažnju. 

- Ja sam uživala u predavanjima tako da baš konkretnih prijedloga nemam, ali 

sigurna sam da će profesorica i dalje raditi na kvaliteti i poboljšavanju svojih 

predavanja. 

- Iako je velika prednost što su predavanja energična i zanimljiva, smanjio bih 

subjektivne komentare i utiske profesorice pogotovo kod predavanja o cestovnom 

prijevozu. Jasno mi je da se kritika treba uputiti zakonodavcu, ali mislim da bi 

trebala biti konstruktivna i manje osjećajno nabijena (ili barem da ne bude toliko 

istaknuta ta frustracija lošim zakonima). 

- Stvarno su izvrsna predavanja, možda da eventualno obradimo malo više gradiva u 

jednom predavanju. 

- Da se na predavanjima obradi čitava ispitna materija iz članaka. 

- Pokušati obuhvatiti sve cijeline gradiva, pa makar ukratko. 

 

9. Vaša opća ocjena predavanja je: 

 

 



 

A. Odličan (41 glas) 

B. Vrlo dobar (12 glasova) 

C. Dobar (0 glasova) 

D. Dovoljan (0 glasova) 

E. Nedovoljan (0 glasova)             

 

 

Neodgovorenih 27 anketa    
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Vaša opća ocjena predavanja je

 

 

10. Dodatni komentar vezan uz nastavu iz kolegija Pomorsko i općeprometno pravo: 

 

 

- Neka predavanja uvijek budu po tri sata, a ne šest kako je trebalo biti prvotno jer 

se to ne može izdržati. 

- Vidit ćemo tek nakon kolokvija  koliko su nam predavanja bila od koristi. 

- Nadam se da nikada više neće biti potrebe za 6 sati predavanja u komadu. 

- Bilo bi možda samo mrvicu bolje kada bi imali svu literaturu u udžbeniku. 

Ponekad je malo teže učiti iz članaka. Ali to ne smeta previše. Katedra je 

jedinstvena na fakultetu, jedna od rijetkih koja misli na studente. 

- Smatram da bi i treći dio ispitnog gradiva trebali izlagati isti profesori s obzirom 

da se način predavanja razlikuje kod prof. Bravara. U konačnosti, mislim da bi to 

bilo korisnije za studente. 

- Podjela predavanja od 6 sati u komadu u 2 po 3 sata je vrhunski potez. Osim što se 

tako ne gubi koncentracija, lakše je pratiti, bolje se pamti ispredavano gradivo i ne 

izgubi se cijeli dan na predavanja. 

- Samo tako nastavite. 

- Bilo bi možda bolje da se predavanja održavaju jedan dan za jedan turnus, drugi 

dan za drugi turnus (kako je bilo i prije spajanja predavanja) tako da u jednom 

danu se odradi sva materija da se ne mora dolaziti 2 puta tjedno jer neki studenti 

ne žive u Zagrebu. 



- Nemam dodatnih komentara, jedna normalna i pristupačna katedra i profesorica. 

- Odlična predavanja. Čestitke i pohvale. 

- Nemam ih, dobro mi je ovako kako je 

- Stvarno su izvrsna predavanja, možda da eventualno obradimo više gradiva u 

jednom predavanju. 

- Pozitivno sam iznenaĎena kvalitetom predavanja prof. Nikolete i mojim 

povećanim interesom za ovaj kolegij kao posljedica toga. Jako je dobro što imamo 

kolokvije. Sve pohvale. 

- Po dosadašnjim iskustvima mi se čini da je rad, predavanja, kolokviji i materija 

potpuno prilagoĎena polagaču. Jedan od rijetkih takvih slučajeva. SviĎa mi se i 

injekcija novih informacija, i još jednom želim pohvaliti koliko mi je zabavno bilo 

kada smo učili tipove brodova. 

- Nastava je odlična, samo tako nastavite. Primjedbe se tiču nijansi. 


